



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Shannon Plunkett

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Vest, Soft Body Armour – Gillet pare-balles, panneaux balistiques souples		Date April 29, 2016 – le 29 avril 2016	
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-15-I641		Amendment No. – N° de la modification 004	
Client Reference No. - No. De Référence du Client			
Solicitation Closes – L'invitation prend fin			
At / à :	14:00	EDT (Eastern Daylight Time) – HAE (heure avancée de l'Est)	
On / le:	May 6, 2016 – le 6 mai 2016		
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services			
Instructions See herein – Voir aux présentes			
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Mary Rutledge Procurement Officer – Agente d'approvisionnement			
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-6935		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082	



This amendment is raised to extend the bid closing date, amend the Request for Proposal and respond to a question received during the solicitation period:

1) THE CLOSING DATE IS EXTENDED FROM MAY 2, 2016 UNTIL MAY 6, 2016

2) The Request for Proposal (RFP) is hereby amended as follows:

a. Specification

Delete: all reference to RCMP Specification G.S. 1045-177 dated 2014-10-20

Insert: reference to RCMP Specification G.S. 1045-177, dated 2016-04-27

b. Additional Mandatory Criteria

Insert:

4.1.1.6 Additional Mandatory Technical Criteria

Bidders must provide substantiation in detail as to how a mandatory criterion is met or provide cross-reference to identify the page(s) where a mandatory criterion is demonstrated in their technical offer. Canada reserves the right to verify any and all information submitted.

Item No.	Mandatory Criterion	Substantiate in detail how this criterion is met or cross reference to technical offer (page & paragraph)
1	Vest, Soft Body Armour	
a)	The Bidder must provide five (5) years of historical test reports showing the Aramid cloth's ballistic resistance.	
b)	The Bidder must provide two (2) references with contact names and contract numbers for police organization customers that will confirm the Aramid cloth submitted has been supplied to them for a minimum of five (5) years and performs as intended.	

The substantiation for the additional mandatory technical criteria should be submitted with the bid. If the substantiation is not submitted with the bid, the Bidder will have five calendar days upon written request from the Contracting Authority to submit the substantiation. Failure to provide the substantiation for the additional mandatory technical criteria by the due date will result in the bid being declared non-responsive.



3) The RCMP would like to clarify the following:

Question 1:

May we respectfully request for you to consider re-soliciting this tender for the current NIJ.06 certification?

Answer 1:

No, the RCMP will not re-solicit this tender. The RCMP is requesting the ballistic protection as specified in Para. 4.1 of the specification and that all ballistic panels be tested in accordance with the NIJ 0101.03 protocols with the exceptions as listed in Para. 4.1.1 of the specification. The RCMP is requesting independent testing for the ballistic resistance which can be performed at any independent facility that is capable of performing ballistic testing. The RCMP is not requesting an NIJ certified product.

1) LA DATE DE CLOTURE EST PROLONGER DU 2 MAI 2016 AU 6 MAI 2016

2) La demande de propositions est modifiée comme suit :

a. Spécification

Supprimer: toute référence à la spécification de la GRC G.S. 1045-177 datée 2014-10-20

Insérer: la référence à la spécification de la GRC G.S. 1045-177 datée 2016-04-27

b. Critères techniques obligatoires supplémentaires

Insérer:

4.1.1.6 Critères techniques obligatoires supplémentaires

Les soumissionnaires doivent fournir la justification en détail comment un critère obligatoire est respecté ou fournir le renvoi pour identifier le ou les pages où un critère obligatoire est démontré dans leur offre technique. Le Canada se réserve le droit de vérifier tous les renseignements soumis.

No. d'article	Critère obligatoire	Justifier en détail comment ce critère est respecté ou renvoyer à l'offre technique (page et paragraphe)
1	Gilet pare-balles, panneaux balistiques souples	
a)	Le soumissionnaire doit fournir des rapports de mise à l'essai historiques pour cinq (5) années qui démontrent la résistance balistique du tissu aramide.	



b)	Le soumissionnaire doit fournir deux (2) références avec les noms de contact et les numéros de contrat pour des clients d'organisation de police qui confirment que le tissu aramide faisant l'objet de la soumission leur a été fourni pour un minimum de cinq (5) années et le rendement du tissu aramide est tel que prévu.	
----	--	--

La justification pour les critères obligatoires supplémentaires devrait être fournie avec la soumission. Si la justification n'est pas fournie avec la soumission, le soumissionnaire doit fournir la justification dans les cinq jours civils suivant la demande écrite de l'autorité contractante. Dans le cas où un soumissionnaire ne fournit pas la justification pour les critères obligatoires supplémentaires avant la date limite, la soumission sera déclarée non recevable.

3) La GRC veut clarifier le suivant:

Question 1:

Envisagez-vous d'émettre à nouveau cette demande de propositions en conforme avec la norme actuelle qui est la norme 0101.06?

Réponse 1:

Non, la GRC n'émettra pas à nouveau cette demande de propositions. La GRC demande la protection balistique tel que précisée au paragraphe 4.1 de la spécification et que tous les panneaux balistiques soient mis à l'essai conformément aux protocoles de la norme NIJ 0101.03 avec les exceptions énumérées au paragraphe 4.1.1 de la spécification. La GRC demande une mise à l'essai indépendante pour la résistance balistique qui peut être faite à n'importe quelle installation indépendante avec la capacité de faire les mises à l'essai balistiques. La GRC ne demande pas un produit certifié conforme à la norme NIJ.